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Abstract (en)
The container has a valve (2) with a control rod (11), and a push button in the form of a cap (4) with an inner stem (5) to operate the valve rod. A
duct (6,7) is connected to an outer nozzle (8) in the side of the push button. The push button is made in one piece with a retaining ring (23), to which
it is connected by a band of thin flexible material which can be continuous or in segments. The underside of the cap has a thrust foot (20) which
interacts with the top of the container (3) on the nozzle side and allows the cap to tilt to operate the valve on the other side.

Abstract (fr)
Le dispositif (1) est destiné à actionner une valve de distribution (2) équipée d'une tige tubulaire de commande (11). Le dispositif (1) comprend un
bouton-poussoir (4) muni d'un pion (5) propre à agir sur la tige (11), un conduit (6) traversant le pion et raccordant la sortie de la tige (11) à une
buse (8) prévue dans le bouton-poussoir. Une bague de retenue (23), propre à se fixer sur un récipient (3), est en outre prévue pour le maintien
du bouton-poussoir (4). Le bouton-poussoir (4) et la bague (23) de retenue forment une seule pièce, le bouton-poussoir (4) étant relié à la bague
(23) par une paroi mince flexible ou toile (25) répartie régulièrement sur la périphérie du bouton-poussoir, autorisant des débattements du bouton-
poussoir suffisants pour actionner la valve. <IMAGE>
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